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Pan Mariusz Śpiewok 
Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie. 
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05.0 l .2022r. zwrócił się do mnie z prośbą o pomoc 1 mterwencJę 
mieszkaniec Gliwic, którego korespondencję przekazuję poniżej: 

„Dzień dobry 

Proszę o pomoc w ustaleniu co dalej z naszym skwerem. 
Czy inwestycja zostaje całkiem odwołana czy przełożona na ten rok ? 
Proszę o odpowiedz , a by przekazać mieszkańcom ,a zarazem głosującym na ten projekt 
(zaznaczam że miał najwięcej głosów) na jakim etapie teraz jesteśmy. 
W chwili obecnej NIKT z Urzędu ani żaden z Prezydentów nie ma odwagi nawet do nas 
odpisać co dalej z tą sprawą. 
"Gliwice- Przyszłość jest TU" - :)))))))))))) 

Pozdrawiam 

*

Przewodniczący Zarządu Rady Dzielnicy Ostropa 
*
Numer korespondencji : MZUK.36783.2021" 

W związku z powyższą korespondencją mieszkańca- proszę o pisemną 
odpowiedź na pytanie zadane przez mieszkańca. 

Otrzymaną od Pana Prezydenta odpowiedź przekażę mieszkańcowi. 

Załączniki: 
I. Pismo MZUK, stanowiące załącznik do otrzymanego przeze mnie e

maila.





*Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami art. 5 ust. 

2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej oraz art. 5 ust. 1 lit. f) Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 

dyrektywy 95/46/WE.  

Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta) 
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